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S zanowny Panie Przewodniczący

W odpowiedzi na Pana Pismo z dnta 14 września br. w sprawie zapytanta Pana
Radnego lerzego Bożka w przedmiocie opracowania dokumentu pod nazwą ,,Program
Rozwoju Infrastruktury Rowerowej dla Gminy Czechowicę-Dziędztce" informuję, ze jest

planowane podjęcie działań w tym kieruŃu w 202I roku i zadanie takie - wTaz z środkami

finansowymi na ten cel w kwocie 10.000,00 złoĘch w rozdz. 63003 Zadania w zakresie

upowszechniania turystyki - wprowadzono do planu budżetowego biura Centrum Edukacji
Ekologicznej, które ma w zakresie swoich kompetencji prowadzenie działań gminy
w przedmiocie turystyki, w tym rowerowej.

Deklaracja, o której Pan Radny Jerzy Bożek wspomina, jest jak najbardziej aktualna.

Działania w kieruŃu rozwoju infrastruktury rowerowej zostały już w tym roku podjęte -
wolne środki, które pojawiły się w budzecie gminy w 2019 roku, juz w marcu br.

pIzeznaczono na projekt ,,Zapraszamy w Beskidy. Stacjonarny puŃt informacji i promocji
turystycznej regionu" realizowany pIzęz biuro CEE w bieżącym roku, W ramach
wspomnianego mikroprojektu, współfinansowanęgo ze środków Europejskiego Funduszu
Rozwoju Regionalnego w ramach Programu INTERREG V-A Republika Czeska - Polska
2014-2020 oraz z budzetu państwa za pośrednictwem Euroregionu Beskidy (wkład własny
gminy, po zwrocie środków w ramach dofinansowania,będzie stanowił tylko 10% wartości
projektu), powstaje w CEE punkt obsługi ruchu turystycznego) wtaz ze strefami odpoczynku,
ktory jest doposazany m.in. w stoły plenerowę z ławkami i kolejne stojaki na rowery, które

niebawem staną w poblizu wieĘ widokowej. PuŃt tęn ma być centralnym miejscem
gminnej infrastruktury turystycznej i rowerowej, toteż właśnie w oparciu o niego będą
prowadzone działanta w zakresie dalszego rozwoju infrastruktury przeznaczonej
dla rowerzystów i dopiero z jego uwzględnieniem można podjąć dalsze dzińanta
planistyczno-koncepcyjne w przedmiocie turystyki, w tym m.in. w zakresie .vqYtyczanla
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szlaków turystycznych i tras rowerowych. Budowa PuŃtu Informacji Turystycznej

dedykowanego m.in. rowerzystom (w poblizu będzie budowana kładka pieszo-rowerowa,

która połączy PIT oraz - przez ntedawno udostępnioną mieszkańcom Dolinę Potoku

Czechowickiego - centrum miasta znajbardziej atrakcyjnymi turystycznie naturalnYmi

terenami gminy, jakimi są Gómy Las i Podraj , gdzie planuje się wytyczenie m.in. nowych tras

rowerowych) stanowi punkt wyjścia do dalszych dzińań w zakresie turystyki rowerowej,

które muszą być prowadzonę w sposób skoordynowany, uporządkowany i planowy. W chwili

składania deklaracji nie było jeszcze wiadomo, czy uda się pozyskać dofinansowanie na ten

projekt, a gdy juz się udało, to - zgodnie z od wielu lat praktykowanym pierwszeństwem -
podjęliśmy się, w ramach rozwoju infrastruktury rowerowej, w pierwszej kolejności realizacji

takiego projektu, na który udało nam się pozyskać środki zelvnętrzne. Teruz właŚnie, dzięki

rcalizacji projektu Punktu Informacji Turystycznej, nie tylko mamy punkt wyjŚcia t bazę

do planowania dalszych dzińafi inwestycyjnych w tym zakresie, ale dodatkowo uzyskamY

zwrot dotacji, który będziemy mogli przeznaczyć właśnie na rozwój gminnej infrastruktury

rowerowej, w tym - na poazątek - naptzygotowanie programu jej rozwoju, Mimo to,

w oczekiwaniu na zwrot dotacji, który powinien nastąplc w przyszłym roku, przęznaczyliŚmY

na ten cel na razie własne środki budżetowe, które udało się wygospodarowaĆ w planie

budżetowym biura CEE.

Również i Pan Radny Jerzy Bozek miał okazję skorzystać z częŚci zakupionego juŻ

wyposazenia do Punktu Informacji Turystycznej, realizując we wrześniu br. rajd rowerowY,

którego start i meta miały miejsce w Centrum Edukacji Ekologicznej.

Dodatkowo, w tym roku jest opracowywany dokument pn. Koncepcja głównYch tras

rowerowych dla miasta Bielsko-Biała nazlecenie Miejskiego ZarząduDróg w Bielsku-Białej,

dlatego chcemy zaczekać, aż takt dokument będzie gotowy, aby móc w jak najbardziej

pełnym stopniu dopasować naszą gminną infrastrukturę rowęrową do tego wiodącego Pod

względem tego typu infrastruktury i kluczowego dla turystyki rowerowej w ramach naszej

wspolnej aglomeracji partnera. Myślę, że nię muszę nikogo przekonywac, iż nasz proglam

powinien w sposób oczywisty uwzględniać uwaruŃowania płynące z bielskiej koncepcji tak,

aby infrastruktura rowerowa obu, sąsiadujących ze sobą miast, była spojna i zaPewniŃa

najv,ry żsąl komfort uzytkowania.

ponadto, w odpowi edzi na przedstawiane przez Pana Radnego Jerzego Bożka

zapytania planuje się podjęcie tematyki rowerowej m.in. naforum Rady Miejskiej, dzięki

czemu dzińania realizowanę przez gminę w tym zakresie będą miały charakter

komplementatny, spójny i kompleksowy, a przry rym pozwa|ający na stworzenię - o ile uda

się pozyskać kolejne środki zevłnętrzne na ten cel - na terenie gminy takiej infrastruktury

dla rowerzystów, z której będziemy mogli pruezlata być dumni.
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